
VYJ*BALI S OČKOVANÝMA. VŠEMA! Kocábův
muž právě zjistil pravdu … Vše co slibovali
nebylo nic než jedna velká lež!
- CZ24 News | 1. prosince 2021

ČESKO: Mezi umělce, kteří jsou rozčarováni tím, co bylo slíbeno vládou a co nakonec platí,
se řadí i člen kapely Pražský výběr, bubeník Klaudius Kryšpín. Vláda podle něho obelhala
miliony lidí. „Vše ostatní, co slibovali, kolektivní imunita, že člověk nemůže onemocnět
nebo, že člověk nemůže být infekční, nebylo nic než jedna velká lež,“ říká. Prohlásil také, že
očkované „ojebali“. A předpokládá, že až bude PCR testů dostatek, tak do karantény půjdou
všichni.+

Pro svou kampaň zvolila vláda Andreje Babiše název Tečka za covidem nebo zkráceně Tečka.
V retrospektu se zřejmě nejednalo o příliš šťastné pojmenování, mírně řečeno. Jak se měnily vládní
sliby komentoval například člen kapely Pražský výběr Klaudius Kryšpín a vůbec se mu to nelíbí.

 

Bubeník, který v Pražském výběru nahradil Jiřího Hrubeše, si totiž všiml, že bylo znovu otevřeno
očkovací centrum v Praze na Černém mostě. A na stěnách se skví nápisy „Jedna tečka za druhou“ a
„Každá tečka se počítá“. Což hudebník nazývá „největším podvodem na očkované“. „Abyste věděli,
postavím se bok po boku s váma proti těm, kteří tenhle podvod spáchali, kdykoli bude potřeba,“
ubezpečuje. Na stěnách totiž dříve býval jen jednoduchý nápis Tečka.

Záběry z očkovacího centra
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„Za sebe tedy mohu říci, že kdokoli, kdo se v dobré víře a svobodně již naočkoval, aby udělal tu
Tečku, jak nám všem slibovali a nyní by mohl cítit pocit křivdy a podrazu, kterému se jen těžko dá
uvěřit, abyste nemlčeli,“ vyzývá bubeník a dodává: „Nemusíte, neb nejste sami, jsou nás miliony.
Miliony čestných a poctivých lidí, které takhle obelhali a stále obelhávají. Kdykoli budete potřebovat
a bude to vaše svobodná volba, dejte mi vědět a já se postavím po vašem boku kdykoli a kdekoli.“

Klaudius Kryšpín doplnil, že kdo se chce nechat čtyřikrát do roka očkovat, může. „Každý z nás dnes
moc dobře ví, že jediným přínosem očkování je, že ochrání rizikového pacienta před těžkým
průběhem, vše ostatní, co slibovali (kolektivní imunita, že člověk nemůže onemocnět, nebo že
nemůže být infekční), nebylo nic než jedna velká lež,“ připomenul a ještě se vymezil: „Jestli mi něco
ale opravdu vadí, tak je to tahle podpásovka v podobě falešných naslibovaných svobod všem
očkovaným ve jménu pravého opaku a tím je nakonec nesvoboda nejen pro ně, ale pro nás pro
všechny.“

Kryšpín také upozornil, že covid pozitivní a v karanténě jsou v současnosti hlavní hygienička, ministr
zdravotnictví i prezident Zeman. Všichni tři očkovaní. „Ale do hospod, barů, do kina nebo dokonce do
letadla a vůbec v podstatě kamkoli může (zatím tedy) kdokoli, kdo je očkovaný, ač může být úplně
stejně tak infekční jako výše jmenovaní vládní zmocněnci?“ upozornil na nesrovnalost a dodal
sarkasticky: „Já vám teda nevím, ale jak objednaj dostatek PCR testů, aby je zase uvedli v účinnost,
tak budem sedět v karanténě úplně všichni…“

Bubeník doplnil, že ve Spojených arabských emirátech už se začíná vyžadovat negativní výsledek



PCR testů i od očkovaných a pozitivní jsou pak v karanténě na vlastní náklady. „Tak takhle s náma
všema vyjebali…“ povzdechl si.

„Je mi opravdu líto těch, co se naočkovali, aby měli klid. Mluvil jsem totiž s kámošem, který se
naočkoval, aby mohl jet na dovču do Rakouska, a je mu to úplně k hovnu a je naštvanej a vůbec se
mu nedivím, neb Rakušani stejně zavřeli hranice. Až nás všechny protestujou PCR testem, tak možná
nebude na ulici ani noha,“ věští umělec.


